
 

 

 
Referat fra styremøte 

 

Emne: Styremøte  

Dato: 14.mai 2025 

Tid: kl. 18.00 

Sted: Matrosgata 6 

 

 
Til stede:  
 
Hilde Bostrøm    Halvard Bertelsen    Kirsten Hegge     Wibeke Bjørnflaten    Jens Christoffer Markmanrud 
Hanne Marie Pedersen    Roger Nilsen    Sigurd Parmann    Robin Frugaard Jørgensen 
 

 

 

 Agenda  

Saksnr. Åpningssaker Ansvarlig 

8/25 Godkjenning av innkalling og agenda 

Vedtak: 

Innkalling og agenda godkjent. 

Hilde 

9/25 Godkjenning av referat 24.april  

Vedtak: 

Referat godkjent. 

Hilde 

 Vedtakssaker  

10/25 

 
Landsmøtesaker 
 
Styret drøftet forberedelser til DNTs landsmøte, herunder behovet for å sette seg inn i de 
sakene som skal behandles.  
 
Vedtak: 
Styremedlemmene som deltar på landsmøtet setter seg inn i sakene og gir en samlet 
tilbakemelding til resten av styret i forkant av landsmøtet.  
 

Hilde 

1 

 



11/25 

 
Status for sammenslåing til DNT Vestfold 1.1.26 
 
Styret ble oppdatert om prosessen rundt sammenslåingen til DNT Vestfold og orientert om at 
stillingen som daglig leder er lyst ut internt, med søknadsfrist 14. mai. Ansettelsen behandles 
i DNT Vestfolds styremøte 27. mai. 
 
Det ble også diskutert hvordan mindre stillingsprosenter skal håndteres etter 
sammenslåingen. Styret ønsker å fremme et ønske om at stillinger under 20 % beholdes i 
DNT Sandefjord og organiseres lokalt. 
 
Avslutningsvis informerte styreleder om at nytt styre for DNT Vestfold skal velges til høsten. 
 
Vedtak: 
 

1. Styret følger opp spørsmålet om håndtering av stillinger under 20 % og tar dette 
videre i sammenslåingsprosessen. 

 

Hilde 

12/25 

 
Skal foreningen tilby et betjent Svinessaga sommeren 2025? 
 
De siste årene har tursenteret i Matrosgata vært stengt i sommerukene, og ressursene flyttet 
til Svinessaga. Styret drøftet om DNT Sandefjord også sommeren 2025 skal videreføre dette, 
og understreket fordelene ved tilstedeværelse på området – både som aktivitetstilbud og for 
å forebygge uønsket adferd. 
 
Det ble også diskutert at vannkvaliteten i området vurderes som usikker, og at foreningen 
ikke lenger kan garantere for sikkerheten ved vannaktiviteter, ettersom kommunen har 
sluttet å ta vannprøver. Det ble besluttet å informere tydelig om dette gjennom skilting, og at 
bading og andre aktiviteter skjer på eget ansvar. Som et mulig tiltak ble det foreslått å 
undersøke enkle hurtigtester som foreningen selv kan benytte ved behov. 
 
Avslutningsvis informerte Kirsten om at en person fra DNT Ung har meldt interesse for å 
bidra med bemanning i sommer, i form av en lønnet sommerjobb. 
 
Vedtak: 
 

1. Tursenteret i Matrosgata holdes stengt i sommerukene og det åpnes for 
tursenter/kiosk på Svinessaga. 

2. Kanoutleie videreføres som normalt.  
3. Skilt med informasjon om vannkvalitet og ansvar utarbeides og settes opp. 
4. Undersøke muligheter for hurtigtester som foreningen selv kan benytte. 
5. Personen i DNT Ung tilbys lønnet sommerjobb ved Svinessaga og Kirsten følger opp 

omfang og videre avklaringer. 
 

Hilde 

13/25 

 
Utvikling av Svinessaga Friluftssenter 
 
Styret drøftet behovet for å se nærmere på utviklingsmuligheter for Svinessaga Friluftssenter. 
Det røde huset på området er i dårlig stand og vurderes som lite egnet for renovering, basert 
på tidligere uttalelse fra en byggmester.  
 
Styret ser behov for en helhetlig plan for fremtidig bruk og utvikling av området, med tanke 
på aktivitetstilbud, overnatting, stinettverk og tilrettelegging. 
 
Vedtak: 
 

Hilde 
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1. Det settes ned en komité for å utrede og planlegge videre utvikling og bruk av 
Svinessaga Friluftssenter. 

2. Sigurd Parmann leder komiteen og Jens Christoffer Markmannrud deltar som styrets 
andre representant. Hilde Bostrøm deltar som ressurs ved behov. 

3. Det anbefales at komiteen består av 4-5 personer med kjennskap til området.  
4. Komiteen skal vurdere potensialet for området, inkludert bruk av hallen, eventuell 

rivning av bygg, videre bruk, tilrettelegging og finansieringsmuligheter. 
5. Søknader til stiftelser og andre eksterne finansieringskilder vurderes som del av 

komiteens arbeid. 
 

14/25 

 
Arrangere en dag for å rekruttere frivillige 
 
Styret drøftet behovet for å styrke rekrutteringen av nye frivillige til foreningens arbeid og 
komiteer. Det ble besluttet å arrangere en egen dag hvor foreningens aktiviteter og komiteer 
presenteres, med mål om å rekruttere flere frivillige. 
 
Det ble videre diskutert at nye frivillige må møtes med et tydelig system og en plan for 
involvering. Det må sikres en god mottakelse, klare roller og tilstrekkelig informasjon for nye 
som ønsker å bidra. 
 
Vedtak: 
 

1. Det arrangeres en rekrutteringsdag for frivillige tirsdag 23. september. 
2. Det settes ned en komité som planlegger arrangementet. 
3. Komiteen består av Hanne Marie, Wibeke og Kirsten, som planlegger arrangementet 

på vegne av styret. 
4. Det må kartlegges og utvikles en plan for oppfølging av frivillige for å sikre god 

mottakelse og involvering. 
 

Hilde 

 Orienteringssaker  

 

Orientering 

● Foreningen er invitert til KIF utvalget 11.juni for å presentere. Tema er Friluftslivets 

år 

● DNT Tilrettelagt er mulig tilgodesett midler fra Thorbjørn Hansen stiftelse – HSO 

(helse og sosial, kommunen)  

● Økonomi, foreningen har søkt midler til aktiviteter i Friluftslivets år. DNT sentralt 

venter på tildeling fra KUD enda 

● Turboklubb har fått en tildeling på kr 45 000. Søknaden var på 50 000 

● Kjell Trommestad har dessverre trukket seg fra styret i DNT Sandefjord.  

Kirsten 

 

Postliste 

● Blant annet; resultatregnskap april 

 

Kirsten 

 Eventuelt  

 Sak unntatt offentligheten  
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Saken ble behandlet i henhold til interne retningslinjer og tas ikke med i det offentlige 

referatet. 

 

Søndagsåpent Heisetra 

Styret drøftet fremdrift og planlegging knyttet til årsmøtevedtaket om å holde Heisetra åpent 

på utvalgte søndager i 2025. Det er avtalt møte mellom Kirsten Hegge og Roger Nilsen 15. 

mai, hvor første åpningsdato skal fastsettes. 

Vedtak: 

1. Endelig datoavklaring skjer i møte mellom Kirsten og Roger 15. mai. 

2. Søndagsåpent gjennomføres med forbehold om tilgjengelige vaffelvakter. 

 

 

DNT-mailadresser 

Styret diskuterte rutiner for bruk av DNT e-postadresser under @dnt-domenet. 

Vedtak: 

1. Tillitsvalgte i styret får tilgang til egen DNT-mailadresse. 

2. Nye turledere tildeles ikke egne DNT-adresser fremover. 

3. Når en bruker mister tilgangen, skal dette varsles i forkant av sletting. 

4. Ved sletting av e-postadresser skal det settes opp autosvar med informasjon om 

kontaktpunkter videre. 

 

 

Svinessaga arbeidskomite 

Det har kommet et forslag om å systematisere arbeidsoppgaver inn i en tydelig plan og 

vurdere en nestlederfunksjon (NK) som kan sikre kommunikasjon ved fravær av komiteleder. 

Vedtak: 

1. Komiteen bes legge oppgavene i en plan og vurdere behovet for en 

nestlederfunksjon for å sikre god informasjonsflyt og sikre at dugnadsgjengen vet 

hvilke oppgaver de skal ta tak i når ikke komiteleder er tilstede. 

 

 
Turlederkurs 

Styret tar opp behov for flere turledere. Saken utsettes og behandles på neste styremøte. 
 

 

Rullerende medlemsår 

Orienteringssak om rullerende medlemsår ble utsatt i styremøte 24/04. Det er nå avklart at 

dette ikke skal behandles på landsmøtet i juni 2025, men vil jobbes videre med i DNT sentralt 

og behandles senere. 
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